
Caritas Wu Cheng-chung College 

Information and Admission Procedure on Secondary School Places Allocation (SSPA) System 

 

1. Number of Secondary 1 Discretionary Places 

The number of S1 Discretionary Places available for application for the academic year 2026-2027 is 30. 

2. Obtain Application Form for Secondary One Discretionary Place  

(*Applicable to Students NOT participating in SSPA*)  

Target: Newly-arrived children and students studying Primary 6 in schools NOT participating in SSPA 

Date: 5th December 2025 to 16th January 2026 

Time: Monday to Friday from 8:30 a.m. to 1:00 p.m. and 2:00 p.m. to 6:00 p.m. 

*Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays 

Venue: School Places Allocation (SPA) Section of the Education Bureau 

(Address: Podium Floor, West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services 

Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon) 

 

Required Documents: Originals and photocopies of student applicants' identity documents, birth 

certificate, and academic certificate with the highest level of primary education 

attained/being attained shown. 

3. Submit the Application Form for Secondary One Discretionary Place and Required Documents 

A. Submit the application form in person 

 

 

 

 

 

Required Documents: 

 

B. Submit the application form by SSPA e-Platform 

 

 

4. Interview Arrangements 

The interview date will be scheduled for 31st January 2026.  

Interview Highlight 

➢ No written test. 

➢ All applicants will be interviewed independently, focusing on their interests, future aspirations, and 

learning experiences. 

 

Date:  2nd January to 16th January 2026 

Time: Monday to Friday:  9:00 a.m. to 5:00 p.m.  

Saturday:         9:00 a.m. to 12:00 noon  

*Closed on Sundays and Public Holidays 

Venue: Caritas Wu Cheng-chung College (Address: 4 Chung Yat Street, Tung Chung, NT.) 

a. Completed application form for Secondary 1 Discretionary Places 

b. Completed CWCC online application form (The Google Form will be provided on our website 

starting from 2nd January 2026) 

c. Hard copy of the school report card of Primary 5 (Second Term) 

d. Hard copy of the school report card of Primary 6 (First Term) 

e. Hard copy of the HKID card, birth certificate, or document(s) showing the date of birth and the 

identity of permanent residency in Hong Kong 

f. Hard copy of relevant certificates, awards and/or proof of extra-curricular activities from Primary 

4 to Primary 6 (if applicable) 

g. A student photo 

Remarks: 

i. There is no need to provide recommendation letters of the primary school(s). 

ii. Late submissions will not be considered. 

iii. Applications cannot be withdrawn, cancelled or changed after submission. 

Date: 2nd January to 16th January 2026 (at 23:59 Hong Kong time) 

Required Documents: Please refer to the documents listed above (from b to g) 

Remark: Parents should bound their account to "iAM Smart +" in advance 



5. Announcement of Results 

Caritas Wu Cheng-chung College will notify parents of successful applicants of their inclusion in the 

Successful Lists for Discretionary Places by mail, phone and e-mail on 31st March 2026 (Tuesday). 

The results of the Secondary 1 Discretionary Places application and Central Allocation will be released at 

the same time in July. There is no need to inquire about the results prior to the release date. Data of applicants 

who are not offered a place will be destroyed three months after the release of allocation results. 

6. Personal Information Collection Statement  

Purposes of Collection 

1. The personal data provided by you in this form will be used by CWCC for one or more of the following 

purposes: 

(a) Activities relating to the processing, authentication and assessment on eligibility and counter-

checking of the application for S1 seat provided by CWCC; 

(b) Activities relating to matching of the personal data within the database of EDB for purposes of 

verifying / updating records of CWCC.  

2. The provision of personal data required by this form and during the processing of this form is obligatory. In 

the event that you do not provide those personal data, we may not be able to handle or further process the 

application.  

Classes of Transferees 

The personal data you provide will be made available to people working in CWCC. Apart from this, they may be 

transferred or disclosed to the parties or in the circumstances listed below: 

1. other Government bureaux and departments for the purposes mentioned in paragraph 1 above; 

2. personnel, agent, service provider or organizations, including data processing companies, engaged by 

EDB to provide services or advice for purposes mentioned in paragraph 1 above; 

3. where you have given your prescribed consent to such disclosure; and 

4. where such disclosure is authorized or required under the law or court order applicable to Hong Kong.  

Access to Personal Data 

You have the right to request access to and correction of your personal data held by CWCC. Request for access 

or correction of personal data should be made in writing to Principal Au Hoi Kin at Caritas Wu Cheng Chung 

College, 4 Chung Yat Street, Tung Chung, Hong Kong or email to cwcc@cwcc.edu.hk. 

7. School Office Hours 

Monday to Friday: 9:00 a.m. to 5:00 p.m. 

Saturday: 9:00 a.m. to 12:00 noon 

Sunday and public holiday: Closed 

8. Enquiries 

Please contact us at 2817-2318 or 5547-6465 (WhatsApp only) within school office hours for any enquiries. 
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明愛胡振中書院 

學位分配辦法內容及收生程序 

 

1. 學位名額 

30名中一自行分配學額 

2. 索取《中一自行分配學位申請表》表格  （*適用於不參加中學學位分配辦法的學生*）                                                      

對    像： 新來港兒童及在不參加中學學位分配辦法小學就讀的六年級學生 

日    期： 2025年 12月 5日至 2026年 1月 16日期間 

時    間： 星期一至五 上午 8時 30分至下午 1時及下午 2時至 6時 

*星期六、日及公眾假期休息 

地    點： 教育局學位分配組  

( 地址：九龍九龍塘沙福道 19號教育局九龍塘教育服務中心西座平台  ) 

所需文件： 申請學生的身份證明文件、出生證明書及小學教育最高年級的畢業或在學證明

之正本及副本。 

3. 遞交《中一自行分配學位申請表》及所需文件 

A. 親臨明愛胡振中書院遞交申請表 

B. 以中一派位電子平台 (eSSPA) 方式遞交申請表 

 
 

 

4. 面試安排 

面試日期為 2026年 1 月 31日。 

面試要點如下 

➢  不設筆試。 

➢  所有申請人將進行獨立面試，主要詢問其興趣、未來的期望及學習經歷。 

 

 

日    期：  2026年 1月 2日至 1月 16日期間 

時    間： 星期一至五 上午 9時至下午 5時 

星期六     上午 9時至中午 12時 

*星期日及公眾假期休息 

地    點： 明愛胡振中書院 ( 地址：東涌松逸街 4號 ) 

所需文件： a. 「中一自行分配學位申請表」； 

b. 已填妥之本校的中一學位申請表； 

c. 小五下學期期考成績表副本； 

d. 小六上學期期中考成績表副本； 

e. 申請學生的身份證或出生證明文件副本； 

f. 小四至小六學術、服務或參賽得獎的證明文件之副本 ( 如有 )； 

g. 證件照一張。 

             註 i. 無須呈交任何推薦信。  

ii. 逾期恕不受理。 

iii. 申請表一經遞交，不可撤回、取消或更改選校次序。 

日    期： 2026年 1月 2日至 1月 16日 (香港時間 23 時 59 分)。 

所需文件： 請參閱以上 b – g 所列文件 

備    註： 家長需預先以「智方便+」綁定帳戶 



5. 結果公佈 

學校將於 2026年 3月 31日以郵寄、電話及電郵通知成功申請「自行分配學位」的學生家長。中一

「自行分配學位」申請結果及「統一派位」結果將於 7月同時公布。在結果公布日期前，無需查詢

有關結果。未獲取錄的申請者，其資料將於派位結果公佈後三個月後銷毀。 

6. 個人資料收集聲明 

收集個資料的目的 

1. 你在本表格提供的個人資料，會供本校用於以下一項或多項用途： 

(a)  處理、核實、審核資格及查證，以供申請本校中一學位； 

(b)  將個人資料與教育局資料庫進行核對，以核實／更新本校的記錄。 

2. 你必須按本表格的要求及於本校處理本表格的過程中提供個人資料。假如你沒有提供該等個人

資料，本校可能無法辦理或繼續處理有關申請。 

可獲轉移資料者 

你提供的個人資料會供本校人員取閱。除此之外，本校亦可能會向下列各方或在下述情況轉移或披

露該等個人資料： 

1. 政府其他政策局及部門，以用於上文第 1段所述的用途； 

2. 受聘於本校以提供服務或意見的人員、代理人、服務供應商或機構，包括數據處理公司，以用

於上文第 1段所述的用途； 

3. 你曾就披露個人資料給予訂明同意；以及 

4. 根據適用於香港的法例或法庭命令授權或規定披露個人資料。 

查閱個人資料 

你有權要求查閱及更正本校所持有關於你的個人資料。如需查閱或更正個人資料，請以書面向以下

人士提出：香港東涌松逸街 4號明愛胡振中書院歐海健校長或電郵至 cwcc@cwcc.edu.hk。 

7. 辦公時間 

星期一至五      ： 上午九時至下午五時 

星期六          ： 上午九時至中午十二時 

星期日及公眾假期： 休息 

8. 查詢辦法 

如有任何查詢，請於辦公時間，致電 2817-2318或 5547-6465 (只限WhatsApp) 與校務處職員聯

絡。 
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